
Zápis z porady vedení konané dne 8. 12. 2014 

Přítomni: Kohoutková, Matyska, Šrubařová, Bartošek, Křenek, Regner, Ledvinka, Novotná 

Buršíková, Malinka, 

Omluveni: Holub, Račanský 

 

1. Zprávy od ředitele  

– Ředitel nebude přítomen příští pondělí (15. 12.), kolegium povede Dostál. 

– Do přijímacího řízení na nové vedoucího divizí se přihlásily 4 osoby, dva účastníci 

byli vyřazeni (nedostatečná odborná kompetence). K pohovoru byli pozvání 

K. Malinka a T. Rebok, oba dva komise doporučila ustavit do vedoucích pozic. 

Matyska pro ně nechá připravit změnu pracovní smlouvy.  

 

2. Interní směrnice 

– Byla vyčištěna opatření ředitele, neplatná a zastaralá přesunuta do archivu. Současně 

platné směrnice jsou umístěny na dokumentovém serveru 

https://is.muni.cz/auth/do/1492/49846192/33200515/  

– Budou aktualizována opatření ředitele: č. 2/2005 k evidenci literatury, č. 1/2010 

užívání bezpečnostních aplikací pracovníky ÚVT na síti MU, č. 2/2010 pravidla 

přístupu do chráněných prostor a č. 3/2012 ke skartaci a likvidaci úředních 

dokumentů. (kontrola 19. 1. 2015) 

– Bezpečnostní směrnici pošle kolem Vánoc Malinka Matyskovi. Regner zváží, kam 

umístit tyto směrnice na webu ÚVT (zda současné umístění v Intranetu stačí).  

– Potřeba posoudit viditelnost těchto směrnic na webu ÚVT – ředitel a divizní přes 

prázdniny projdou jednotlivé směrnice, diskuse 19. 1.  

 

3. Telefonie 

– Šrubařová upozornila, že v souvislosti se změnou dodavatele telefonní infrastruktury 

se stane současné technické vybavení nadbytečným. HS je třeba upozornit na případné 

komplikace a důsledky v práci s majetkem. 

– Závěr po obsáhlé diskusi: HS upozorníme, že instalované technické vybavení bude 

třeba přesunout do jiných (skladových) prostor; ÚVT pracuje na zajištění odkupu 

(metodika, odběratelé) – toto bude možné nabídnout HS jako pomoc při vypořádání se 

s tímto majetkem, Aktuálně HS musí nachystat prostory pro uskladnění telefonních 

ústředen, musí sledovat a kontrolovat naši pracovníci. Doporučená aktuální oficiální 

informace: „V souvislosti s výběrem nové technologie telefonní infrastruktury je třeba 

počítat s tím, že stávající ústředny budou nahrazeny novými. Stávající prostory budou 

zpravidla muset být vyklizeny, pro zařízení v majetku HS je třeba připravit skladové 

prostory. Nabízíme součinnost tam, kde zařízení nejsou odepsána a nejde je přímo 

zlikvidovat – navrhujeme odprodej a pomůžeme při jeho realizaci. Aktuálně probíhá 

fyzická kontrola všech prostor na MU, přesné seznamy postiženého majetku a prostor 

dáme cca v polovině ledna.“ 

– Šrubařová stručně představí na poradě tajemníků příští týden.  

 

4. Kontrola úkolů  

– Holubovi zůstane pouze úkol o možnosti školení soft skills, ostatní jeho úkoly přejdou 

na nového vedoucího divize T. Reboka. Informace o FF/Carle bude s Dostálem 

prezentovat na kolegiu 15. 12. 

https://is.muni.cz/auth/do/1492/49846192/33200515/


– Safe Q – proběhla schůzka s Impromatem, do března by měl být funkční pilotní 

provoz, do léta ostrý.  

– Osoby pro ediční skupinu na tvorbu dlouhodobého záměru – základem budou divizní 

vedoucí, Dostál a Bartošek. Matyska zahájí práce skupiny ještě před koncem roku. 

– Divizní většinou nedodali návrhy prodloužení a ukončení pracovních smluv – potřeba 

vyřešit tento týden.  

– Plán stavebních investic – Šrubařová neobdržela žádné návrhy, jí rozeslaný návrh je 

tedy schválen. Začne se s pracemi na sítích, které nevyžadují věcná břemena.  

– Manažerem za e-IROI bude s polovičním úvazkem Roman Čermák.  

 

5. Ostatní  

– Matrika studentů – legislativní odbor MŠMT nedovolil očekávané prodloužení 

stávající smlouvy o další rok, MU musí přestat Matriku 1.1.2015 provozovat. Tento 

týden se pokusí zorganizovat schůzka s MŠMT, žádoucí přítomnost ředitele a 

kvestora.  

MŠMT bude upozorněno, že k 31.12.2014 bude matrika odpojena, další přístup 

k datům a práce s nimi ze strany ÚVT by byl protizákonný. MŠMT si může 31. 12. 

převzít disky se všemi dosavadními daty.  

Kohoutková připraví potřebné dokumenty pro předání + předávací protokol, pošle 

MŠMT upozornění. Bude též informovat Veselého.  

– Šrubařová poslala koncept IRP 2014, divizní zkontrolují položky, za které odpovídají. 

Do konce týdne připomínky a doplnění Pištěkovi.  

– Divizní upozorní své lidi, že objednávky, u nichž by se nestihlo dodání do konce roku, 

budou zpracovány až v novém roce.  

– Výroční zpráva je hotova s výjimkou Křenkovy divize, dodá podklady co nejdříve, 

aby zpráva mohla vyjít do konce roku.  

– Proběhla schůzka s prof. Kočou v roli ředitele CEITEC (za ÚVT ředitel, Malinka, 

Křenek, za CEITEC Koča, Pokorná, Hrabovský), cílem ujasnit naši spolupráci 

s CEITECem a upřesnit procesy specifické podpory – to se podařilo )mimo jiné i 

zajištěné jedno místo k sezení pro pracovníka ÚVT). Pozvání na kolegium ředitele 

CEITECu na 13.1. s krátkým vystoupením o tom, co na CEIETCu ÚVT dělá a 

s jakým cílem (a co mohou od toho očekávat). 

– Je vypsáno výběrové řízení na dva vedoucí oddělení na DUP, ředitel žádá členy 

kolegia, aby pomohli Křenkovi šířit (např. na VUT).  

– Rezervační systém, přechod na Shongo – vývoj bude pro Botanickou trvat delší dobu, 

rezervace na Gotexu budou převedeny do Shonga hned.  

– Poslední připomínky k motivačnímu vypořádány, bude vypsáno v poslední rozeslané 

podobě s platností od 1.1.2015.  

– Pror. Bareš, kvestor a Mgr. Póč by se rádi zúčastnili kolegia ÚVT, navržen jim termín 

19. 1. 2015 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


